
Oświadczenie złożone 
przez senatora Bohdana Paszkowskiego 

Oświadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz 

Moje oświadczenie dotyczy sprawy finansowania niektórych świadczeń zdrowotnych. 

Proszę o udzielenie następujących informacji dotyczących finansowania świadczeń opieki 
zdrowotnej na rzecz świadczeniobiorców innych niż ubezpieczeni, o których mowa w art. 2 
ust. 1 pkt 3 i art. 12 pkty 2-4 ustawy z dnia 27 sierpnia 2004 r. o świadczeniach opieki 
zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych. 

Jaka kwota została wydana na realizację tego zadania w 2007 r. przez podległe ministrowi 
zdrowia Biuro Rozliczeń Międzynarodowych? 

Jaką kwotę wydały w 2008 r., w ramach obowiązujących planów finansowych, oddziały 
wojewódzkie NFZ w celu pokrycia kosztów świadczeń zrealizowanych w 2007 r. 
i nieopłaconych przez Biuro Rozliczeń Międzynarodowych? 

Jaka kwota została przewidziana w budżecie ministra zdrowia na realizację tych zadań 
w 2008 r.? 

Ponadto, w związku z zapisem art. 10f ust. 1 ustawy z dnia 22 lipca 2006 r. o przekazaniu 
środków finansowych świadczeniodawcom na wzrost wynagrodzeń, DzU nr 149 poz. 1076 
z późniejszymi zmianami, oraz w kontekście zakupu przez NFZ w 2008 r. takich świadczeń jak 
leczenie szpitalne w podziale na co najmniej dwa odrębne okresy rozliczeniowe (dotychczas 
ustalane warunki finansowania obejmują cztery pierwsze miesiące roku), co obniży podstawę 
do obliczenia kwot na wzrost wynagrodzeń na 2009 r., proszę o udzielenie informacji, co 
minister zdrowia zamierza uczynić w celu uniknięcia trzykrotnego zaniżenia tychże kwot. 
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